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בתהסכם העבודה עם המיועד לתפקיד מנהל חטי
האבטחה בחכ"ל, אשר נחתם בתחילת חודש אפריל
השנה, לא הוארך ע"י החברה הכלכלית לקרית גת.

יסיון שנקבעוכידוע, תמו שלושת חודשי הנ
י המדובר, ומסתבר שאיןלהעלאת המיזם הבטחונ

כוונה להמשיך ביישום הרעיונות שהוצעו ואף
בתה האחרונהי מועצת העיר בישיהוצגו בפנ
ב�15.7.09.

ייים עבודתו הרשמית של דנסתבסוף חודש זה ת
בוע, מסתמן כי החברהדהן, ומהמידע שהתקבל הש

הכלכלית לא ממשיכה את העסקתו.
שהי דהן, השוהה בחופלא התקבלה תגובתו של דנ

ביו ציינו כי הנושא עדיין לאבימים אלו, אך מקור
יעת עצירתבא אל סיומו וייתכן שיימצא פתרון למנ

י.המיזם הבטחונ

µ·ÂÚ˜·Â¯Ë „

כל העובדים השעתיים
בעירייה פוטרו

בלו 50 העובדיםבוע קיהלם בעירייה. הש
יים מכתבי פיטורים.השעת

בין המפוטרים: הפקחים ועובדי המינהלות, מה
בקרוב העיר קרית גת תהיה ללא פקחים.שאומר ש

בה לכך, כך נמסר, היערכות למיתון.הסי

ÈÈÒ‰Â¯ÊÁÂÈÂ Â¯ËÂÙ ˙ÂÈ˙Ú˘‰ ˙ÂÚ
·ÓËÙÒ·¯

יות פוטרו גם הן, אך מהעירייה50 סייעות שעת
נמסר שהפיטורים יהיו עד ה�1.9 ואז תחזרונה, אך

לא כולן.
שמעון וזאנה, יו"ר ועד ההורים, ביקש הבהרה

שובה.בל עדיין תיין, אך לא קיבענ
י שמחי עדיין מחכה לתגובה כדי להבין, היית"אנ

ים להן לקבל אבטלה".אם היו נותנ
יתנומהעירייה נמסר שמכתבי הפיטורים נ

לעובדות ב�20.6 וזה אומר שאכן הן יכולות לקבל
אבטלה.
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הנדון: תיפקודו של מר עמוס אליחי כמנהל

בימים אלו הגיע אליי מידע, לפיו קיבלתם מכתב
תלונה מהורים נגד תיפקודו של מר עמוס אליחי

כמנהל ביה"ס תיכון מאיר.
ברצוני להביא לידיעתכם כי:

1. לאחר שבדקנו את תוכן המכתב שבנדון, לרבות
החתומים עליו, הגענו למסקנה כי המכתב נכתב על
דעת מס' מוגבל של הורים בעלי אינטרסים המעוניינים
לפגוע אישית במר עמוס אליחי. יש לציין כי החתומה
על המכתב הביאה לתשומת ליבי לפני מס' שבועות כי
היא מייצגת מס' הורים שאינם מרוצים מתיפקודו של
מר אליחי. באותה עת, ביקשתי ממנה לארגן מפגש עם
הורים אלו, אולם מסתבר שהדבר לא עלה בידה, שכן
אין מדובר ב"הורים", אלא בקומץ שבוודאי לא מייצג

את דעת הרוב.
2. במכתב שנשלח נכתבו דברים כוללניים ואינם

מוכיחים או ידועים לנו.
3. ברצוני להוסיף כי המכתב הוא רצח אופי לא

מוצדק שנעשה למר עמוס אליחי, מנהל ביה"ס.
4. כנציג המוסמך והנבחר של ועד ההורים של תיכון
מאיר, הנני יכול להעיד ממקור ראשון על התרשמותנו

מתיפקודו של עמוס אליחי ולקבוע כי:
א. במהלך השנה זכינו לעבוד בשיתוף פעולה מלא

ובשקיפות מלאה עם מר עמוס אליחי.
ב. לאורך כל השנה התקיימו פגישות קבועות עם
הנהלת ביה"ס, תוך התייעצות והפרייה הדדית לגבי

סוגיות שונות העולות על סדר היום בביה"ס.
ג. ע"פ המידע שהגיע אלינו כל השנה מקרב קהילת
המורים והתלמידים בביה"ס, ישנה שביעות רצון
מתיפקודו של מר עמוס אליחי כמנהל. ע"פ העדויות,
מדובר באדם אשר לצד כישורי הניהול שלו, מצליח
לגלות רגישות אנושית והוא אהוד על המורים

והתלמידים בביה"ס.
ד. במהלך תקופת המלחמה, היינו בקשר רציף עם מר
עמוס אליחי, וראינו מקרוב כיצד פעל להפעלת ביה"ס,

תחת איומי הטילים, לרבות שמירה על קשר מתמיד
עם כל תלמידי ביה"ס באמצעות צוות הניהול

והמחנכים.
ה. במהלך השנה, מר עמוס אליחי הוכיח במספר
הזדמנויות, כי הצליח להתמודד עם קשיים רבים
בניהול ביה"ס, תוך כדי הפגנת אומץ ומנהיגות
(כדוגמא, ניתן לקחת את החלטתו לסיים את הטיול
השנתי של תלמידי י"ב, כאשר גילה בטיול כי תלמידים
שתו אלכוהול, וכן בעקבות מציאת סמים באיזור

מגורים).
ו. יש לציין כי החלטה המובאת לעיל, זכתה לגיבוי
מלא של ההורים בזמן אמת, שכן המשך הטיול היה
כרוך בסיכון בטיחותם של התלמידים בהמשך, מה גם
שבישיבה מקדימה שוועד ההורים קיים עם מר עמוס
אליחי, ביקשנו ממנו לסיים את הטיול במקרה של גילוי

אלכוהול.

לסיכום, אנו, כנציגי ועד ההורים, מבקשים להביא את
שאט הנפש נוכח הקלות הבלתי נסבלת בה ניתן
להכפיש את שמו של אדם, ללא כל בסיס ומבלי

שתהיה בקרה על התבטאויות אלה.

אנו מבקשים לסכם ולומר כי, כנציגי ההורים בביה"ס,
אנו שבעי רצון מתיפקודו של מר עמוס אליחי כמנהל
ביה"ס. אחת ההוכחות הניצחות לאמון הרב שחשים
ההורים בעמוס אליחי באה לידי ביטוי במס' התלמידים
הרב שנרשמו לשנת התש"ע לתיכון מאיר (פי 1.5 מכל
בי"ס אחר בעיר). לאור האמור, אנו סבורים כי הוא

בהחלט ראוי להמשיך ולכהן בתפקידו.

בברכה,
יואל אברהמי,
יו"ר ועד ההורים תיכון מאיר
יו"ר ועד ההורים המרכזי בקרית גת
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